
 

                                                                                                
 
 
VERSLAG Algemene raadscommissie van 15 oktober 2009 
  
 

Agendapunt A 1: Opening                                                                                                             
 
Aanwezig 
Commissieleden: 
 
De heren Hogendoorn, 
Maarsse (BOBbes), Apeldoorn 
(CDA), van der Leij (PvdA), 
Hietbrink (GL), Meedendorp 
(VVD), Bijl (GB); 
Mevrouw  Hobbelt (PvdA) 
 
Voorzitter:  
Mevrouw Diels 
 
 

Collegeleden: 
 
De heren Stam, Mesu en 
Plomp en mevrouw Hafkamp 
en Trap 

Commissiegriffier: 
 
De heer Kooiman 

 

Agendapunt A 2: Spreekrecht                                                                                                            
 
Spreekrecht 
Er is geen gebruik gemaakt van het spreekrecht. 
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Agendapunt A 3: Onderwerp Vaststellen Najaarsnota 2009 
 
Aanwezig 
Commissieleden: 
 
De heren Hogendoorn, 
Maarsse (BOBbes), Apeldoorn 
(CDA), van der Leij, van 
Huissteden (PvdA), Hietbrink 
(GL), Meedendorp, Roem, 
(VVD) en Bijl (GB); 
mevrouw  Hobbelt (PvdA), de 
Ruiter (D66), Boers (CDA), 
Bakker (VVD) en Luttik – 
Swart (GB) 
 
Voorzitter:  
Mevrouw Diels 
 
 

Collegeleden: 
 
De heren Stam, Mesu en 
Plomp en mevrouw Hafkamp 
en Trap 

Commissiegriffier: 
 
De heer Kooiman 

 
Voorgenomen besluit 
Vaststellen van de Najaarsnota 2009 en de daarbij behorende beslispunten zoals is 
weergegeven op het bij dit voorstel behorende besluit. 
 
 
 
Afhandeling in de Algemene Raadscommissie 
Naar de Raad d.d.: 27 oktober 2009  Hamerstuk  
 
Opmerkingen2 

De Najaarsnota is een zeer leesbaar stuk. Er worden nog aanvullende vragen gesteld door de 
fracties. 
 
Het binnenstedelijk bouwen is meegenomen in de Evalutie woonbeleid, duurzame energie 
wordt besproken op 2 december, kosten herstel parkeerapparatuur Hargen is inderdaad nog 
niet meegenomen wegens onduidelijk hoe en wat, de opbrengst van de verkoop van kunst 
dient zo mogelijk aan de kunst ten goede te komen, de risico’s op de kosten van de 
gemeenschappelijk regeling GGD worden inzichtelijk en beheersbaar gemaakt, extra verhoging 
van de gemeentelijk bijdrage is niet de bedoeling, bij de jaarrekening de discussie voeren over 
de renteinkomsten van de Nuonopbrengsten, de post autonoom wordt zoals afgesproken per 
programma inzichtelijk gemaakt, nog voor de verkiezingen worden de gevolgen van de impuls 
opknappen openbare ruimte zichtbaar.  
 
Toezeggingen: 

• overzicht van de inhuur van externe bij projecten ( niet de inhuur bij ziekte )    
• de inrichting van de pilot inrichting van Renenpark wordt getoetst aan het bermenbeleid 

 
2. Stemming, toezeggingen en opmerkingen 



- 3 - 
 

Agendapunt A4: Onderwerp Begroting 2010 
 
 
Aanwezig 
Commissieleden: 
 
De heren Hogendoorn, 
Maarsse (BOBbes), van der 
Leij, van Huissteden (PvdA), 
Hietbrink (GL), Meedendorp, 
Roem, (VVD) en Bijl (GB); 
mevrouw  Boers (CDA), 
Bakker (VVD) en Luttik – 
Swart (GB) 
 
Voorzitter:  
Mevrouw Diels 
 
 

Collegeleden: 
 
De heren Stam, Mesu en 
Plomp en mevrouw Hafkamp 
en Trap 

Commissiegriffier: 
 
De heer Kooiman 

 
Voorgenomen besluit 

1. De programmabegroting 2010, inclusief paragrafen en bijlagen vast te stellen; 
 

2. De genoemde autonome ontwikkelingen vast te stellen; 
 

3. De voorstellen voor nieuw beleid vast te stellen; 
 

4. De jaarschijf 2010 van het investeringsplan 2010-2013 vast te stellen; 
 

5. Tot het beschikbaar stellen van de kredieten behorende bij de jaarschijf 2010 van 
het investeringsplan (inclusief kredieten voor riool en afval); 
 

6. De bij beslispunt 2 t/m 5 behorende begrotingswijzigingen vast te stellen. 
 
 
 
Afhandeling in de Algemene Raadscommissie 
Naar de Raad d.d.: 3 november 2009   Bespreekstuk 
 
Opmerkingen2 

De nieuwe begrotingsopzet bevalt goed. 
 
Bestuur en financiën. 
De PvdA vraagt aandacht voor de zaken uit risicoparagraaf en wat de crisis aanpak van het 
Rijk, 20% korting wellicht, voor de meerjarenbegroting betekent. 
De VVD ziet graag dat open-einde-regelingen dicht geschroeid worden, stelt dat wellicht 3 
miljoen bezuinigd moet worden, is van mening dat de OZB opbrengst te hoog zijn opgenomen 
gezien de lagere inflatie en lagere taxatiewaarden.  
Gemeentebelangen voorziet een te hoge lastenverzwaring voor de burgers, vooral door de 
stijging van de rioolrechten, wellicht kunnen er posten uit de kostentoerekening gehaald 
worden zoals die van wateroverlast, de enorme stijging in de investeringen (ook die bij het 
riool) lijken niet realiseerbaar wegens ondermeer capaciteitproblemen. Er komen moties of 
amendementen om de inflatiestijging van de tarieven van de OZB, toeristenbelasting en 
forenzenbelasting op 0% te zetten. 
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Het CDA ziet graag meer invulling van de diverse nulmetingen. 
GroenLinks wenst een indicatie van de te verwachten bezuinigingen. 
 
Bijdrage college. 
Om de crisismaatregelen het hoofd te bieden is voorzichtigheid geboden met het verhogen van 
de uitgavenkant en het verlagen van de eigen inkomsten. Grove raming daling algemene 
uitkering: tussen de 2 en 5 miljoen. De raming van de opbrengsten OZB zijn conform 
raadsbesluiten opgesteld, het realiseren van de voorgenomen investeringen (conform door de 
raad vastgestelde investeringsplannen) is haalbaar door het naar voren halen van de 
voorbereidingen met behulp van externen, de gemeente bankiert niet bij de DSB bank, de 
geschetste risico’s blijven ruim onder het beschikbare weerstandsvermogen en de 
ontwikkelingen worden op de voet gevolgd.  
 
Overige beleidsonderdelen. 
Het wegwerken van achterstallig onderhoud in de openbare ruimte wordt met de 
wijkverenigingen besproken, er komt een actieplan om de fietstransferia beter te laten 
benutten, bij de stimulans voor de woningbouw blijft de woonbehoefte uitgangspunt, het is bij 
de strandpaviljoenhouders bekent dat elke 5 jaar de paviljoens naar voren moeten opschuiven,  
door het ambulante buurtwerk verbetert de toeleiding tot de reguliere instellingen als Frats, het 
is de bedoeling dat er een spreiding van de AED’s komt over de hele gemeente, de 
veiligheidsregio wil de best presterende organisatie op het gebied van veiligheid worden, er 
wordt zwaar ingezet, zowel lokaal als regionaal, op de bestrijding van drugsgebruik en de 
daarmee gepaard gaande overlast,  
 
Erratum: 
De omschrijving van de programma’s op de pagina’s 120 e.a. worden aangepast. 
 
Toezeggingen: 

• 2e/2010 besparingsplan openbare verlichting 
• uitleg en herziening staatje financiering (pag 113)  

 
2. Stemming, toezeggingen en opmerkingen 
 
Bergen, 19 oktober 2009 
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